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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/25-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-04-25-4 
Rijeka, 24. veljače 2025. godine 

 
ZAPISNIK 

S 23. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 24. veljače 2024. (ponedjeljak) održana je 23. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,00 
sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ljiljana Franjić, članica VMO  
- Natalija Žanetić Car, članica VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Usvajanje zapisnika s 22. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
1. 1. Problematika parkiranja u kvartu (ulice Baštijanova – Vjenceslava Novaka 

(ogranak), ulice Ivana Rendića-Omladinska – gosti na sjednici gospođe Nevenka 
Volf Gruden i Sandra Gregorović) 

2. Karneval u kvartu – pripreme za program 
3. Proljeće na Kozali  – pripreme za program  
4. Realizacija malih komunalnih aktivnosti za 2024. godinu – stanje 
5. Aktualnosti u kvartu - razno 

 
Sjednica je započela u 16,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1  
Predsjednik VMO Kristian Starčić predstavio je vijećnicima goste na sjednici stanare iz Ulica 
Vjenceslava Novaka i Ivana Rendića. 
Najprije je gosp. Nevenka Volk Gruden iz ulice Vjenceslava Novaka iznjela dugogodišnji 
problem koji se pojavljuje u njihovom slijepom ogranku koji spaja ulice V. Novaka i Brajšinu, a 
izlazi prema Baštijanovoj u jednom smjeru. Na tom prostoru radi parkiranih vozila teško se 
prometuje i izlazi iz privatnih garaža s vozilima, a prilikom pokušaja izlaska prema Baštijanovoj 
potrebno je činiti prekršaj vožnjom u pogrešnom smjeru Ulicom Vjenceslava Novaka do k.br. 
14 kako bi se vozilo okrenulo te ispravno u pravom smjeru izašlo na Baštijanovu ulicu. Stanari 
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toga ogranka putem MO Kozala, ali i ponaosob pokušavaju od Rijeka plusa dobiti nekakvo 
sigurno i trajno rješenje no do sada se ništa nije riješilo.  
Vijećnik Jakovac predlaže da se pozovu nadležni i dogovori zajednički izlazak na teren kako 
bi se pokušalo naći najbolje rješenje. Dogovoreno uputiti poziv na Upravni odjel za komunalni 
sustav i promet.  
Nakon gosp. Volk Gruden predstavila se gospođa Sandra Gregorović iz Ulice Ivana Rendića 
koja graniči s Omladinskom ulicom te traži pomoć oko rješenja nepropisno parkiranih vozila s 
kojim se svakodnevno u tom prostoru susreću. Predsjednik VMO Kozala predlaže da se obrate 
sa zahtjevom prema Rijeka plusu da stanari toga područja dobiju povlaštene parkirne karte u 
javnoj garaži Zagrad. 
Gospođa Gregorović predlaže da se na zgradu Omladinska 4 postavi kamera kako bi pratila 
prometovanje na tom predjelu te sprečavala nepropisna zaustavljanja na prometnici. Požalila 
se kako su svi parkirani automobili na nogostupu u Omladinskoj dobili kazne od prometne 
policije i smatra kako bi ipak trebalo tolerirati parkirana vozila stanara te se pita kome bi se 
trebali obratiti. Vijećnik Jakovac predlaže da dogovore sastanak s MUP-om te pokušaju 
pronaći najbolje rješenje. Predlaže da građani izvrše pritisak na MO Belveder u koji spada taj 
dio prometnice.  
Gospođa Gregorović je također izjavila kako je NK Lokomotiva zatražila dva parkirna mjesta 
na ulazu u Ulicu I. Rendića za svoje autobuse kako bi članovi mogu dolaziti u klub.  
 
 
Zaključak: Izvješće i informacije su jednoglasno usvojeni. 
 

AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je Vijeću ukratko nadolazeći program Karneval u 
kvartu. Održati će se 1. ožujka s početkom u 17.00 sati. Djecu će animirati CIN-CIN animator, 
donacije će biti sljedeće:  

- Badel – piće za uzvanike 
- Pub Briškula – piće za uzvanike 
- PIK – krafne za djecu – 100 kom 
- Radnik Opatija – minipince za djecu – 20 kom 
- Prirodoslvni muze Rijeka – godišnje ulaznice za Prirodoslovni muzej – 10 kom 
- Adrenalinski park Vrata – ulaznice – 2 kom 
- Trampolin centar Viškovo – 10 ulaznica 
- Dječji centar Zvrk – 5 ulaznica 
- Bomboneta – 1 torta 
- Gradska knjižnica RIjeka – godišnja članarina  
- Cvjetarna Silvia – cvjetni aranžman 
- Cjetarna Spatifilum – cvjetni aranžman 
- Bistro Matilda  
- Bistro Belveder 

Uz donacije za tombolu od raznih kvartovskih i gradskih poduzeća i obrtnika, također su 
pripomogli u sakupljanju i iz Karnevalske udruge „Siti i pijani“ te ostalih susjeda i sugrađana. 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno usvojena. 
 

AD 3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić najavio je dolazak programa vijeća „Proljeće na Kozali“ za 
7. i 8. ožujak te je u planu odraditi podjelu sadnica cvijeća u petak 7. ožujka ženama s Kozale 
na Volčićevom trgu od 17,00 sati, a u subotu 8. ožujka u 18.00 sati održati će se radionica 
Paint  and Wine za žene, a muževi i djeca u isto vrijeme imati će radionicu za filcanje vune 
koju će održati obrt VRRR pod vodstvom Daniele Torjan. 
 
Zaključak: Informacija i prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
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AD 4 
Sukladno zatraženim podacima od Upravnog odjela za komunalni sustav i promet, a po pitanju 
realizacije prioriteta  u 2024.g., MO Kozala dobio je slijedeće odgovore: 
 
Proširenja javne rasvjete MO Kozala za 2024. godinu: 
 
1.  Proširenje javne rasvjete u Ulici Aleksandra Mamića zapadno od kućnog broja 9 
-  nije izvedeno 
-  izvođač građevinskih radova uveden u posao 
-  planirano izvođenje u prvom kvartalu 2025. godine 
 
2. Proširenje javne rasvjete na pješačkom putu između Ulice Bože Milanovića i Ulice Petra 
Kobeka 
- nije izvedeno 
- izvođač građevinskih radova uveden u posao 
- planirano izvođenje u prvom kvartalu 2025. godine 
 
U nadležnosti Pododsjeka za održavanje u 2024. godini je preostalo Izrada, dobava i postava 
autobusne čekaonice na stajalištu Laginjina, u iznosu od 12.724,69 EUR s PDV-om,  izvedba 
radova u tijeku. 
 
Nadalje, u prloženoj tablici nalazi se i realizacija zahvata u nadležnosti Rijeka plusa d.o.o.: 
 
 

 
 
Zaključak: Informacija je jednoglasno prihvaćena. 
 

AD 5 
U Brajšinoj ulici kod k.br. 2 iskopan je nogostup i nije jasno koji se radovi trebaju raditi jer tako 
stoji već neko vrijeme. Provjeriti. 
Invalidsko mjesto kod Cafe Bara Barbara je izbrisano. 
Rupa na prometnici kod Cafe Bara Barbara – potrebno zatražiti popravak od Rijeka Plusa. 
Trepteće svjetlo na pješačkom u Baštijanovoj ispod Brodokomerca – neki stanari iz 
Baštijanove 26 su se požalili kako im smeta treptanje treptača. 
Potrebno pojačati svjetlo na pješačkom prijelazu u Baštijanovoj kod k.br. 26 
 
Zaključak: Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 
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Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 18,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (4) stranice.  
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


